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Kareby IS - en 
pigg 65-åring!
Egentligen blir man pensionär vid 65-års 
ålder och skall ta det lite lugnt. Men det 
gäller inte för en aktiv klubb som Kareby IS. 
Livet har nog aldrig varit så kul som just nu 
för KIS. 

Jag kunde läsa på Göteborgs Bandyförbunds hemsida 
att man nog måste utse Kareby IS till årets förening 
2010. Det är smickrande att läsa och beror naturligtvis 
mycket på alla dom sportsliga framgångarna under 
säsongen 2009-2010. Damlaget var i SM semifinal, Herr 
laget var åter igen i kval till allsvenskan. Men KIS har 
också varit framgångsrika i ungdomslagen och repre-
senterade i olika landslag, mer om detta får ni läsa inne 
i klubbladet.

Oj, oj, oj... 
Min största upplevelse från i vinter, det var P-10 match-
en på Svarte Mosse emellan IFK och KIS (i 
samband med IFK:s jubileumsmatch 
för oldboys). Vilken fight, vilken 
glädje, vilket tryck på plan och 
utanför hos ledarna. Jag 
blev nostalgisk och hade 
önskat att man vid den 
åldern hade kunnat åka 
skridskor så fantastiskt.  
Oj, Oj, Oj, när man ser 
sådant här så blir man 
lugn för klubbens framtid. 
Det var nog så tanken var 
hos dom som startade klub-
ben också. 

Still going strong 
Vi bygger klubben för våra barn och grannars barn. 
Några av dem som var med och startade KIS möter 
vi varje vecka på Prästvägen. Vår första Ordförande 
Lennart Karlsson och bröderna Gustavsson ”Still going 
strong”. Fantastiskt! Historien hur KIS kom till finns att 
läsa på vår hemsida, tänk om man fått varit med på den 
tiden. Det var den 20 april 1945 som klubben bildades. 
Medlemsavgiften var hela 2.50kr/år, mycket pengar då.  

Och det var säkert då som nu att man var tvungen att 
hålla i utgifterna om man skall få ekonomin att räcka. 

Ordet omöjligt finns inte 
Hela föreningen är uppbyggd från början på att man 
ställer upp med eget arbete som skapar sammanhålln-
ing och klubbkänsla. Ordet omöjligt är inte ett faktum för 

medlemmarna, det finns inte i ordlistan hos Kareby 
IS. Historien om Kareby IS är lång och alla har 

från olika decennium sina minnen som man 
kommer ihåg med glädje. 

En klubb det svänger om 
Vi är en härlig klubb med många duktiga 
ledare, med många järn i elden. Det är inte 
bara bandy och fotboll, vi har fritidssek-
tion som siktar på nya idéer och nu senast 

i år var Kareby IS med Annika Petrusson i 
spetsen först ut med att starta Zumba fitness i 

Mimers danslokal. Nya rytmer som det svänger 
om. Detta gör Kareby IS till en ledande klubb i kom-

munen som ses med respekt. 

Sammanfattningen för 65-åringen är att man under 
alla år har haft en otrolig klubbkänsla från ledare och 
medlemmar vilket bidraget till alla sportsliga framgångar 
samt uppbyggnad av alla fantastiga faciliteter runt våra 
idrottsplaner.

Jag bugar och bockar och sänder en stor  
tacksamhet till er Alla.
Ordförande  Kareby IS // Leo
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Ordförande med föreningens grundare på varsin sida: Lennart  
Karlsson och Evert Gustavsson med Vinbärslycka i bakgrunden.  
Då låg här föreningens första fotbollsplan. Svårt att föreställa sig  
idag med en så tät skog.                                 Foto Sven Petersson                              

”Oj, oj, oj, 
när man ser sådant 
här blir man lugn...
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För tre säsonger sedan var vi nykomlingar i 
damallsvenskan och vårt första mål var att 
etablera oss bland topp fyra tills denna sä-
song, nu är vi där och bandysverige pratar 
om oss med respekt. Nu är nästa steg upp 
till högsta toppen och höja bucklan, 
problemet är att bara ett lag kan 
göra det och vi är inte ensamma 
om att vilja det. Men visar vi 
störst vilja så kommer vi dit!

Semifinaldags igen
Onsdagen den 10/3 var det dags 
för Kareby IS damer att bjuda upp till 
semifinal igen, en 10-årig resa sedan 
de gyllene åren 97-99 när det begavs 
senast. Och visst var var alla förväntans-
fulla och spända på vad unga Kareby kunde 
göra mot särklassiga seriesegrarna AIK som ställdes 
som motståndare. Inför denna säsong var det mycket 
snacket om hur vi skulle få defensiven att fungera men 

när man nu kommit till semifinal var det snarare om man 
kunde finna ett konstruktivt och vasst anfallsspel som 
var största frågan för att ta sig till en högt efterlängtad 
SM-final. För ju längre säsongen led växte lagkapten 
Sandra Carlsson fram till lagets härförare som jobbade 
kopiöst på mitten och knöt ihop laget så det defensiva ar-

betet varit samlat och bra. Semi 1 10/3 Kareby 
IS-AIK  4-5 efter förlängning (4-4 full tid).

Perfekta förhållanden
Det var näst intill perfekta förhåll-

anden med några minusgrader 
och en stor publik på ca 300 
personer som hade kommit för 
att se en stor kamp, och våra 
orutinerade tjejer tog verkli-
gen tillfället i akt och bjöd på 

en riktig bandy propaganda. 
Kareby IS var verkligen focuserat 

och drog igång en offensiv som 
gjorde att AIK:s namnkunniga spelare 

nästan såg chockade ut och det var 
landets bästa målvakt, Linda Oden i AIK-

målet som höll kvar sitt lag i matchen. Så när Johanna 
Gustafsson på ett frislag i 59 minuten tryckte upp bollen 

Kareby IS bandytjejer  
                  smakar på guld

Sara Carlström, Therese Adriansson, Elin Adolfsson och Mathilda Krüger blev Nordiska Mästare i Nora 26-28/2

”    Bandy- 
sverige pratar om 
oss med respekt...



i vänsta krysset till 4-1 så ville jublet aldrig ta slut och 
alla såg en säker seger framför sig. Men AIK som kört 
fast totalt i Karebys defensiv tog timeout och beordrade 
ny taktik – mata in bollar mot Karebymålet och stressa 
fram misstag och hörnor. Tyvärr fick man betalt direkt på 
en hörna i 64 minuten och reducering till 2-4 och när det 
gått 90 minuter hade AIK kvitterat till 4-4. Vi stod inför en 
förlängning. Då vi inte lyckats prestera något eget spel 
i sista tredjedelen av matchen och AIK tryckte tillbaka 
oss, såg den säkra segern ut att vara riktigt 
långt borta. Trots detta lyckades Martin 
och Raymond få in positiva tankar i 
laget och plötsligt var vi högre upp i 
banan och i 5:e tilläggsminuten var 
Johanna Gustafsson millimetrar 
från att avgöra matchen när 
hennes kanonskott tar i insidan av 
Odens högerstolpe och ut!   
 - Närmare än så här kom vi inte 
för i 12:e tilläggsminuten gör AIK 
4-5 på en kontring, en närmast per-
fekt match från KIS sida slutar med en 
oerhört tung förlust.

Semifinal nummer 2 
13 mars AIK-Kareby IS 7-1 (0-0)
Den bistra förlusten från onsdagen var lagd till handlin-
garna och nu var det revansch som gällde. Matchstart 
kl 13.00 i fullt solsken och matchen hade inte gått 
mer än 10 minuter förrän alla inser att isen inte håller. 
Ny matchtid 21.00 och det är bara att åka tillbaks till 
Scandic och äta och ladda om. När matchen kommer 

igång kl 21.00 på lördag kväll är första halvlek hård och 
jämn där inget av lagen släpper till några ytor. I andra 
halvleks 4:e minut kommer misstaget som AIK utnyttjar 
till 1-0 och 10 minuter senare står det 4-0 och uppförs-
backen är total. Kareby IS är utslaget i semifinalen mot 
det som skulle visa sig de svenska mästarna AIK (vann 
finalen mot IFK Nässjö med 5-3)

Dessa två semifinalerna visar hur nära man är den 
absoluta toppen. Lagledning och spelare skall ha 

all respekt att man spelar på toppen av sin 
förmåga när det som bäst gäller.

Dam div 1 
För att ha ett lag i toppen av alls-
venskan måste vi ha en bredd och 
kunna ge våra duktiga F15 tjejer 
bra matchning. Därför beslöts att vi 
och Ale Surte skulle ställa upp med 
ett lag i div 1. Ale Surte/Kareby har 

blivit en succe där våra unga spelare 
fått känna på seniorspel och spelare 

som inte fått så mycket speltid i allsven-
skan har fått chansen här.

Landslagsspelare
Fem tjejer fick dra på sig landslagströjan och blev dess-
utom mästare: Sandra Carlsson tog sitt 5:e VM guld 
på dam-VM i Drammen 24-27/2. Sara Carlström, Elin 
Adolfsson, Therese Adriansson och Mathilda Krüger 
blev Nordiska Mästare i Nora 26-28/2 där F17 NM gick,   
grattis allihopa!
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Fortsättning nästa sida... 

”              en närmast 
perfekt match från 
KIS sida slutar med 
en oerhört tung för-
lust...

 Foto Gert Holmér 
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Dräktsponsorer Damlaget:
Headcoach Martin Carlström
Och vi låter headcoach Martin Carlstöm få sista ordet.
 - Jag är nöjd med säsongen, det har varit roligt att följa 
tjejernas utveckling. Vi har framför allt blivit fysiskt starkare 
och med det blivit tuffare i närkamperna. Ju längre säson-
gen led agerade vi mer och mer som ett LAG och höjde 
lägstanivån.
 - Skall vi gå hela vägen måste satsningen vara mer total 
från alla och sedan har vi mycket att lära tekniskt och 
taktiskt, men det ser bra ut!

Med de orden tackar vi ledare, spelare och funktionärer 
för en mycket spännande säsong och önskar en alla en 
skön sommar

// Jan Josefsson

Landslagsspelaren Emma Kronberg lämnar 
Sandviken för spel i Kareby IS kommande 
säsong. Hon och sambon Mattias Johansson 
flyttar till Västsverige i sommar. 

Inför den gångna säsongen 
valde Grängesbergsfos-
trade Emma att återvända 
till SAIK, som hon tidigare 
har spelat sju säsonger i. 
Nu går flyttlasset till Västs-
verige för Emma och Mat-
tias, som spelade med Falu 
BS i elitserien den senaste 
vintern. 
 - Mattias säsong blev inte 
riktigt som vi önskat, säger 
Emma.  

För drygt ett år sedan föddes bandyparets son Noel. 
Emma var tillbaka på bandyplanen snabbt och ser inte 
mammarollen som något hinder i sin bandysatsning. 
 - Det är kul att göra något eget och jag tror att det gör mig 
till en bättre mamma, menar Emma. 

Den femfaldiga världsmästaren har nu siktet inställt på att 
hjälpa SM-semifinalisten Kareby att ta ytterligare ett steg 
nästa säsong. 
 - Jag känner att jag har en del kvar att ge och tillföra min 
lagkompisar. Självklart är det vemodigt att lämna SAIK, 
men jag känner mig välkommen i Kareby och vi ser ut att 
kunna få en spännande trupp. För sambon Mattias blir det 
antingen spel i IFK Kungälv.
 
Vi hälsar Emma hjärtligt välkommen till Kareby IS.

NYHET
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Vi arrangerar 
årets roligaste fot-
bollsskola i sommar

17-20 augusti 
kl. 10:00-15:00 

Gräsplanen vid Kareby skola

Anmäl dig till Kareby IS på:  
www.landslagetsfotbollsskola.se

Vi vill ha din anmälan senast 30 maj. 
Ange distrikt Götborg. Anmälan är 
bindande. Kontaktperson i föreningen: 
Monica Kindblad tel. 22 23 82 eller 
mob. 0706-23 49 50. 

 
Pris 620kr. Betalning till Kareby IS senast 15 juni. 
Plusgiro 41 42 48-5 eller BG 779-2799. I priset 
ingå lunch fyra dagar. Medtag dryck, frukt, bensky-
dd och inomhusskor. Beroende på väder och vind 
kan vi komma att vara en stund i gymnastiksalen.

Fotbollsledare sökes
Vi efterlyser killar och tjejer födda 1995 eller tidigare som ledare till sommarens fot-
bollsskola. Arrangeras av Landslagets fotbollsskola och Kareby IS. Missa inte detta 
tillfälle, 17-20 augusti. Utbildning av dig som ledare sker den 23 och 30 maj. 
Ta chansen - kontakta Monica Kindblad 22 23 82 eller 0706-23 49 50.

Vill du spela  
i blågult?
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Trots att Karebys herrar hade två strålande 
säsonger bakom sig, med en andraplats 
2007/08 och serieseger 2008/09 och att 
man inte förlorat hemma på 2 år, fanns 
en viss osäkerhet inför årets säsong. Vi 
hade hamnat i Smålandsserien, som av de 
flesta av oss ”experter” kring Skarpe Nord 
betraktades som en bättre serie än vår 
västsvenska. Att det dessutom varit lite si 
och så med försäsongsträningen på grund 
av många skador gjorde inte säkerheten 
större.

Lagets huvudtränare Karl-Fredrik (KF) Jonsson 
sade inför seriestarten: 
 - Mycket intressant. Det är nog den bästa division I- 
serie som setts i bandysverige. Jag ser Tjust, Målilla, 
Blåsut, Skirö-Nävelsjö som seriefavoriter. Med våra 
spelarförluster måste vi betraktas som ”underdogs”. 
Vi har ingen placeringsmålsättning utan vi satsar på att 
utveckla spelet och bli bättre som lag. Räknar dock med 
att kunna störa några av topplagen.

Ärlig bedömning eller tränarsnack? 
Det var svårt att bedöma om det var taktiskt ”tränar-
snack” för tona ner förväntningarna på laget eller om det 
var en ärlig bedömning om styrkeförhållandena i serien. 
Seriepremiären vann vi med knappa 2-3 borta mot 
Skirö-Nävelsjö men om KF:s syfte med försnacket var 
att få ner spelarnas tuppkammar så fick han väldigt bra 
hjälp av Tjust i hemmapremiären på Skarpe Nord. Där 
hamnade vi i underläge med 0-4 i halvtid och matchen 
slutade med en 4-7 förlust. Vi gick alltså på vår första 
hemmaförlust på 2,5 år! Vad var det vi sa, Smålands-
serien är bättre!

Nästa match, som vi visserligen vann borta mot tippade 
bottenlaget BK Jönköping med 4-13, kändes inte som 
någon riktig värdemätare men när vi hemma tvålade dit 
Ryss-stinna Målilla med 13-10 efter en dramatisk match 
och följde upp det med en bortaseger med 2-3 mot 
fjolårets kvalmotståndare Åby-Tjureda började mången 
expertpanna läggas i djupa veck.

Kvalplatsen klar 
Serien tuffade på med idel segrar fram till mötet efter 
nyår mot västsvenska Blåsut, som hemma i Vänersborg 
slog oss klart med 10-5. Killarna krigade på bra och tog 
bland annat revansch borta mot Tjust och efter att vi i 
en dramatisk snömatch vänt 0-3 underläge borta mot 
Mölndal, som fram till dess hängt med bra i serietoppen, 
var vi i realiteten klara serietvåor och därmed var kval-
platsen klar. Serieavslutningen var hemma mot Blåsut 
och vi hängde med bra i första halvlek men Blåsut vann 
till slut med klara 6-11 och var därmed obestridliga och 
värdiga seriesegrare. Förutsättningarna inför årets serie 
var att seriesegraren gick direkt upp i allsvenskan och 
tvåan kvalar mot nian eller tian i allsvenskan. Karebys 
lott föll på Otterbäcken, som bara var en ynka poäng 
från 8:e platsen i allsvenskan.

Underdogs 
Återigen är vi ”underdogs” och återigen får vi ”experter” 
rätt när KIS hamnar i underläge med 1-4 efter en halv-
lek. Det är skillnad mellan allsvenskan och division 1, 
eller? Kanske tänkte motståndarna så också men det 
gjorde inte våra grabbar. De gjorde både 2-4 och 3-4 
innan 3-målsskytten Tony Eklind, med halva säsongen 
i Vänersborg, gav Otterbäcken ledningen med 3-5. Kil-
larna kämpar och skapar chanser och skakar ordentligt 
om Otterbäcken, som visserligen vänder åter till Vän-
erns strand men en 4-6 seger men med svedd rumpa 
och en stukad svansförning. Förutsättningarna inför 
returmatchen i Otterbäcken är att vi måste slå dem med 
minst 2 mål och med fler mål gjorda på bortaplan. 

Så nära, så nära, så nära
 Foto Gert Holmér
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Killarna visar en grym inställning och står upp mot Otter-
bäcken och har oavgjort i halvtid. I andra gör vi 1-2 och 
i den 85:e 1-3 genom Erik Svensson och Sir Martin och 
vi har alltså en oavgjord ställning och ett ynka mål från 
allsvenskan. Trots en intensiv forcering lyckas vi inte 
få ytterligare ett mål och vi faller på mållinjen med färre 
mål gjorda på bortaplan.

Så här sa KF i spelarbussen direkt 
efter matchen:  
 - Stämningen är just nu lite kon-
stig. Vi spelade bra och vi vann, 
men ändå förlorade vi kvalet, och 
nu är säsongen slut. Att slå ett 
allsvenskt lag på bortaplan i ett 
gastkramade kval gör mig mycket 
stolt över grabbarnas insats idag. 
Tyvärr räckte det inte riktigt ända 
fram pga. för få gjorda mål. Ett mål 
till hade räckt och vi hade firat med 
skumpa. Faktum är att vi gör tre mycket 
bra halvlekar mot Otterbäcken under detta 
kvalet. Den 1:a halvleken hemma, som vi förlorade med 
4-1, gjorde förmodligen att vi inte står som total segrare 
i kvalet idag. Grabbarna krigade kopiöst idag under hela 
matchen och trots ett underläge i början på matchen så 
trodde vi alla på en seger idag. Frågan var bara om det 
skulle räcka.

KIS-bladet tar pulsen på KF med en månads distans 
till kvalförlusten: 
 - Det känns fortfarande tungt. Vi har stora krav på oss 
själva men jag är nöjd med att vi står upp som vi gör. 

Det är definitivt inte alla lag som skulle prestera det vi 
gjorde och hade vi visat den inställningen mot Blåsut i 
serien hade vi slagit dem.

Några spelare som trätt fram i år?:  
 - Erik Svensson är som vanligt oerhört nyttig och be-

tydelsefull för oss. Emil Hansen tycker jag också 
gjort sin bästa säsong. Patrik Persson var 

fantastisk tills han åkte till Bali och Linus 
Carlström gjorde en kanonsäsong som 

junior. Den f.d. Mölndalsspelaren 
Christoffer Lillevang, som kärleken 
lett till Kungälvsregionen, var oerhört 
värdefull för oss med sin effektivitet 
i trängda lägen förutom att han är 
en ”hyvens” kille, som passar väldigt 

bra in i ett ”gött” kompisgäng. 

Hur ser det ut inför nästa säsong?  
 - Det ser bra ut. Vi verkar vara attraktiva 

som klubb bland andra spelare. Jag tror 
att vi har rykte om oss att vara ett ”gött gäng” 

med mycket glädje men samtidigt ambition och seriös 
satsning. Tror att vi får ett ännu starkare lag till nästa 
säsong. Det är flera nya spelare som hört av sig och vi 
har förhoppning att få tillbaka Roger ”Habo” Johansson 
från Jönköping och Robin Erlingson håller sig förhoppn-
ingsvis hemma från Australien. 

 Foto Gert Holmér 

”                   Ett mål  
till hade räckt och  
vi hade firat med 
skumpa...

Fortsättning nästa sida... 
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Är det klart med dig och Robban Holmen som  
tränarduo?  
- Inga papper är skrivna men vi räknar med att fortsätta. 
Detta är ett fantastiskt roligt och inspirerande lag att 
träna och till nästa år finns som sagt bara en enda 
naturlig målsättning. 

Säsongen 2007/08 åkte vi ur i förkvalet mot Slottsbron, 
2008/09 föll KIS mot Jönköping i avgörande matcher 
och säsongen 2009/10 faller vi alltså med minsta möjli-
ga marginal mot Otterbäcken. Om laget skall fortsätta 
att utvecklas till nästa säsong finns bara en enda logisk 
målsättning: Att vinna serien och gå upp i Allsvenskan.

Vad säger Ni bandyvänner?  
Visst ”pirrar” det redan! Det är nästan så att man önskar 
att sommaren var överstökad så att vi kunde ta itu med 
en ny bandysäsong. Vi får ge Er till tåls med fotboll, bad, 
golf och andra sommaraktiviteter tills att vi ses i Karebys 
egen cup i ALE Arena i säsongsupptakten. 

Håll ut!

Herrlaget gjorde inte mindre än 122 mål i grundserien säsongen 
2009/10. Detta ger ett snitt på 6,7 mål per match och bilder som 
denna är därför en vanlig syn för både publik och motståndare när 
Kareby IS är på plan.

Dräktsponsorer Herrlaget:

 Foto Gert Holmér 



Motion

Kathe

Annika

Berit

18 maj avslutning Knattegymnastiken. Grupp 1, 3-4 år och Grupp 2, 5-6 år. Ledare Moa & Malin samt extra hjälp av Bettina.  
Tack alla goa ungar - vi ses till hösten!

 Foto Susanne Johansson

Premiären med Zumba  
Fitness har varit fantastisk. 
Passen har blivit fullbokade under våren och sommar-
zumban likaså. Till hösten startar vi  igen.  Zumba är 
dansträning inspirerat av latinamerikanska rytmer och 
världsmusik, bla merengue, salsa, calypso och cumbia. 
Ledare är Annika Petrusson, utbildad zumbainstruktör.
Anmälan görs via mail susannejo@spray.se eller på 
telefon 0706-860833 eller 0709-261728. 
Pris: 700kr inkl. medlemsavgift, 500kr för medlem,  
75kr drop in (i mån av plats).

Cirkelträning, tisdagar 19-20 
Gymnastiksalen Kareby skola 
Vi startar med uppvärmning på c:a 15-20 min, sedan är 
det 10 stationer med eller utan redskap som man cirkul-
erar mellan. Det innebär styrketräning för i stort sett 
hela kroppen. Ledare för passet är Berit Krantz. Detta 
kör vi ojämna veckor. Jämna veckor kör Berit ett vanligt 
gympapass. Vi håller på t.o.m vecka 23.

Gympapass, torsdagar 19-20 
Gymnastiksalen Kareby skola 
Gympapass med uppvärming, styrka och mer fokuserat 
på konditionsträning. Vi håller på t.o.m vecka 23.  
Ledare för gympapasset är Kathe Andersson.
Pris: 350kr/termin. Ni som även är intresserade av att 
deltaga i gympan i Kode, måndagar kl. 19:00 kan göra 
det för 100kr extra.

Läs mer på www.kareby.com under Motion 
Vi erbjuder:  barngymnastik, motionsgymnastik, zumba fitness, innebandy, boule och tennis.
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I danssalen på Mimershus i Kungälv.
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Lite nostalgi och historia

1945 Kareby fotbollslag. Från vänster, Gösta Olsson, Lennart Carlsson, Stellan Lundström, Stig Eriksson, Sten 
Gustavsson och Bengt Andersson. Från vänster knästående, Eskil Holmer, Bruno Samuelsson, Gösta Risfeldt, 
Ingvar Gustavsson och Viktor Augustsson.

Vinbergsvallen 
20 april 1945 bildades Kareby IS. Motståndare  
i serien var bland annat Hålta och Harestad.

11st lagtröjor 74:-
11 maj 1945 kunde äntligen fotbollströjorna hämtas ut 
mot postförskott av Karl Gösta Gustavsson. Designen 
var hämtad från engelska fotbollslaget Arsenal.

Arrende 37,50:-
Hyra av fotbollsplats står det på detta kvitto som kvitte-
rats av Aina Edvardsson. Första hyran var nu betald för 
Vinbergsvallen på Vinbergslycka.

1945 - 2010
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Kareby IS Bandy 1959
Lennart Johansson, Roy Andersson, Bengt 
Jonsson, Uno Hansson, Evert Gustavs-
son, Sven Pettersson, Evald Pettersson, 
Lars-Åke Gustavsson, Stig Jonsson, Ingvar 
Eliasson och Victor Augustsson.

1948 handgjort 
lacknystan

1133

Kareby IS  Bandylag 1948 på Ingetorpssjön.  
I laguppställningen hittar vi Victor Augustsson, Evert Andersson, Arne Lödes, 
Sixten Ivarsson, Ingvar Gustavsson, Evert Gustavsson, Evert Skoglund, Evert  
Andersson, Gösta Risfeldt, Holger Johansson och John Jansson.

1970
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Lag P-18
Ledare: Mikael Persson, Jonas Nordenborg & Steve 
”Stevie Wonder” Börjesson.
Antal spelare: 22
Antal träningstillfällen: 65 
Vinnare träningsligan: Jens Karlsson (60st)
Antal matchtillfällen: 21 
Vinnare skytteligan: Martin Persson (16st mål)

Sammanfattning av säsongen
Säsongen började med en korvgrillning på Kringeldam-
men där det enligt tradition serverades utsökta korvar i 
alla dess slag. Därefter följde ett flertal träningar i 

Lag F-15
Ledare: Kenny Andreasson 
Antal spelare: 10 

 

Lag P-15
Ledare: Martin Hermansson, Stefan Kvist,  
Per Stjernström, Ewert Bengtsson
Antal träningstillfällen: 61 
Antal spelare: 21
Vinnare av träningsligan: Mattias Bengtsson (55st)
Antal matchtillfällen: 16 
Vinnare av skytteligan: Tobias Norrman-Hult (10st mål)

Sammanfattning av Säsongen 
Årets P15 lag har bestått av 21st spelare födda -94 -95 
och -96. Säsongen startade med löpträning i Fontin i 
början av september samt isträning på Isdala i Kort-
edala och Ale Arena. I slutet på oktober började vi träna 

på Skarpe Nord. Vi spelade 4 st träningsmatcher innan 
serien skulle börja. Man glömmer snabbt hur säsongen 
startade men det vara flera isbanor i området som inte 
fick is förrän i början på december vilket gjorde att vi 
endast spelade 3 st seriematcher innan nyår och fick ett 
antal uppskjutna. Efter nyår spelade vi 10 matcher samt 
att vi fick en match som aldrig spelades.

Matcherna har varit jämna och med blandade slutresu-
lat vilket innebar att vi hamnade 4:a i serien.

Fredag den 22/1 åkte vi till Åtvidaberg för att spela cup. 
Resan gjordes tillsammans med SK Höjden. Vi har varit 
i Åtvidaberg flera gånger och som alltid så är det mycket 
välarrangerat. 

Resultat:  Kareby – Hammarby 1 – 6, Åtvidaberg – 
Kareby 7 – 0, Kareby – Nitro/Nora 4 – 0 .  På grund av 

inger@skyltverkstan.se - www.skyltverkstan.se



15

Isdalas hockeyrink med bra uppslutning. Gubbarna 
kämpade på bra och till slut var det dags att kuska iväg 
mot Målilla för att spela den mycket angenäma turn-
eringen, Intersport cup. Resultatmässigt började det 
illa även om vi spelade en fyndig bandy och förlorade 
knappt mot erkänt duktiga pojkar från Tillberga och IFK 
Vänersborg. Därefter följde sedan segrar mot GAIS och 
Jönköping och vi placerade oss sjunde plats utav tolv 
deltagande lag. 

När serien började veckan därpå var lagbygget fär-
digt och segertåget kunde börja. Vinsterna rullade in, 
en efter en och seriesegern kunde efter stor dramatik 
säkras i näst sista om gången. Det satt dock långt inne 
innan Filip Larsson kunde panga in guldmålet från 

straffpunkten. Detta var den fjärde seriesegern för det 
förträffliga 92-gänget och en bra avslutning för laget 
som nu troligen kommet att splittras. 

Efter seriesegern har det vart bra tryck runt laget och 
vi har startat en egen fansida på webbsajten facebook. 
Kika gärna in där och avnjut lite bandypropaganda från 
sista seriematchen. 

// Tränarna

Sammanfattning av Säsongen 
Den här säsongen har det varit 10 st. F-15 tjejer i 
åldersgruppen 95-94. Det är lite för få tjejer för att driva 
ett helt lag. Några av tjejerna har även tränat och spelat 
med A-laget vilket gjorde att det blev svårt att få till 
en vettig träning. På grund av detta slog vi ihop våra 
träningar på tisdagar med A-laget och på fredagar med 
F-13. Naturligtvis var det väldigt utvecklande för tjejerna 
att få träna med äldre och erfarna A-lags spelare. Det 
har dock varit en svår balansgång eftersom steget till A-
laget var stort för en del. Här har A-lagstränaren haft en 
svår uppgift för att få till en vettig träning för alla.

Den här säsongen startade Kareby även ett Div-1 lag 
med spelare från F-15 & A-laget. Här tycker jag att våra 
tjejer har skött sig utmärkt. Till våra egna matcher i F15 

serien har vi lånat in tjejer från F-13. I denna serie har 
vi hävdat oss mycket bra. Det har dock varit svårt att få 
till alla matcher eftersom tjejerna spelar i olika lag.  Men 
spelar man i flera lag, ibland mot tuffa div-1 lag, är det 
väldigt utvecklande för tjejerna.

Jag tycker att tjejer har kämpat mycket bra den här 
säsongen och att samtliga har tagit ett stort steg framåt 
som bandyspelare.

Ett tack också till Janne och Anders som hjälpte till med 
träningarna när jag var bortrest.

// Kenny

vår placering i gruppen fick vi lustigt nog spela en match 
mot Höjden. Matchen slutade oavgjort och fick avgöras 
på straffar vilket innebar att Höjden vann med 4 - 3

Avslutning hade vi i Säve där vi körde gokart och sedan 
samling i klubblokalen i Skarpe Nord.

Som alltid har vi haft en fantastisk säsong med mycket 
glädje och stor uppslutning på träningarna. 

Vi ledare tackar allt som ställt på för oss och våra killar 
och tjejer denna säsong.

// Hjärtligt tack säger vi ledare.
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Lag P-13
Ledare: Pelle-Olof Andersson och Mats Grönlund
Antal matchtillfällen: 16 st i serien 4st övriga 
Antal träningstillfällen: 52st 
Vinnare träningsligan: Adam Andersson (42st)

Sammanfattning av säsongen
Årets P13 lag har utgorts av 12 st -97 killar som fått 
hjälp av både -96 -98 -99 killar samt flickor -95 -97 för 
att kunna få ihop lag. Detta har gjort att vi har kunnat 
spela 16 st seriematcher. Resultatet har väl inte varit det 
bästa men vi har haft roligt ändå. Vi gick ju på is tidigt 
denna säsong, redan 5/9 var vi på Isdala och körde 

Lag P-12
Ledare: Thomas Svensson och Magnus Åström 
Antal spelare: 15 
Antal träningstillfällen: mycket... 

Lag F-13
Ledare: Anders Johansson 
Antal spelare: 14
Antal träningstillfällen: 48 
Vinnare träningsligan: Malou och Emmie (43st)

Sammanfattning av Säsongen 
Säsongen började tidigt för Ale-Surte/Karebys Flickor 
13, 7 tjejer var med på Summer Camp i augusti och 
från september tränade vi en gång i veckan med Surtes 
killar. Totalt 48 träningstillfällen hade vi, och det är 18 
st mer än förra säsongen och flest gånger (43) trän-
ade Malou o Emmie. Från slutet av oktober tränade vi 

växelvis på ”Skarpe” o Ale Arena. F-13 består av ca 14 
tjejer, tyvärr tappade vi 2 tjejer till denna säsong, men 3 
st 97:or har tillkommit, jätteroligt! Välkomna ska ni vara 
Hanna, Moa och Jasmine.

Vi har varit med i 2 st serier, U-11 Gbg (7-manna) och i 
F13/15 Västsverige (11-manna) tillsammans med våra 
duktiga F-15 tjejer, och det har gått väldigt bra.

7 tjejer var med i RM laget (tillsammans med Halland) 
och där vann vi mot Västergötland och förlorade mot 
Småland (som vanligt).  

2 cuper har vi varit med på, 7 cupen i Ale Arena där 
vi kom 3:a efter IFK Kungälv o Villa och på Readys 
jentecup i Oslo (i strålande väder) tyvärr hamnade vi i 
en grupp för 14 - 17 åringar (vi ville spela 9-manna) och 
förlorade våra matcher, surt men säkert utvecklande 
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1:a ispasset. Sen har vi haft tot. 52 st träningar, 20 st 
matcher samt 8 aktiviteter. Vi deltog ihop med -96: orna i 
Åtvidabergs-cup där spelade vi 3 st matcher med 1 vinst 
och 2 förluster.Bra organisation, god mat, samt banrac-
ing av klass, gjorde Cupen minnesvärd. 
Vi har haft hög närvaro på träningarna trots tidiga tider.  
I år vann Adam Andersson träningsligan på 42  träningar 
tätt följd av Marcus Thilen (41) och Philip Andersson (40) 
Träningspassen har varit ihop med -98 som vi delat tid 
och planhalva med. Vid ett par tillfällen har Anders Liw 
från IFK varit med. Det har varit roligt och höjt tempot på 
träningarna. Tack för du tog dig tid Anders.

Vi hade 4 st killar med i RM: Philip, Adam, Johan och 
Sebastian. Viktor blev sjuk när matchdagen infann sig 

men det var en spännande dag med 3 matcher i Skövde.

Mot slutet av säsongen fick vi bättre spel och höll ihop 
försvaret mer. Men vi behöver mer kondition för att orka 
hålla en hel match. Det var tydligt i sista matchen mot 
Ale-Surte där vi ledde men orkade inte hålla emot . Nu 
har vi anmält spelarna till Lilla Göteborgs varvet och ska 
löpträna igång veckan fram till 23/5 

På Bandyavslutningen körde vi en Action camp på Gök-
boet det var lazerdome, tjurridning, toastolsrace, samt 
språng i bungyjumplina, resultaten försvann i hanterin-
gen men vi har en del talanger på dessa udda grenar.

Tack för säsongen alla spelare, samt föräldrar som  
hjälpt till // Pelle och Mats 

Sammanfattning av Säsongen 
P-12 har haft en bra säsong med 15 killar som har 
tränat otroligt mycket. Måndagar och onsdagar har vi 
tränat ihop med P-13 och söndagar har vi haft en egen 
träningstid.

Vi har spelat P-11 serien med mycket bra resultat. 
Någon cup blev det inte i år för HSB-cup i Vänersborg la 
ner P-12 klassen i år och vi hittade ingen annan cup.

Vi avslutade säsongen med en mini cup på Rudalen 
mot Höjden och Mölndal (11-manna). Vi förlorade båda 
dessa matcher men det var lärorikt inför nästa säsong.

Vi ser redan fram mot nästa säsong.

// Thomas och Magnus

(det kan säkert någon psykolog utveckla). Hur som 
helst var Norgeäventyret säsongens höjdpunkt. På 
något sätt kommer vi nog att stöta på de glada jenterna 
nästa säsong antingen i Sverige eller Norge.

Säsongen avslutades med Götalandsmästerskaps-final 
mot Skirö AIK tyvärr blev det förlust med 1-4, men när 
vi summerar säsongen så tror jag att de flesta tjejerna 
är ”ganska” nöjda trots allt, det är i alla fall vi ledare!

Nu tar vi en liten paus från det ”röda nystanet” och byter 
ut det mot en lite större boll, så syns vi förhoppningsvis 
till Summer Camp vecka 33.

Tack alla tjejer och föräldrar för ert engagemang, utan 
er fungerar det inte!

// Anders, Kristina och Janne

- Vill du också bli 
en KIS sponsor?

UNICAR
Bilservice i Kungälv AB
www.unicar.se  tel.93245
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Lag P-11
Ledare: Jonas Jenderbo, Jan Guttormsen, Urban  
Nilsson och Johnny Svensson.
Antal spelare: 16

Lag F 9-11
Ledare: Jonny Friman och Per Brantsing Karlsson
Antal spelare: 25
Antal träningstillfällen: 60 

Sammanfattning av Säsongen 
Under säsongen har tjejerna både matchat och tränat 
mycket flitigt. Det som varit det mest positivta är dock 
att 15 nya tjejer anslutit  och gruppen består av ca 25 
spelare. De yngsta  födda 2002 och de äldsta 1998. 
Säsongen startade redan i augusti, för de som var med 
på Summer Camp, och det fanns sedan möjlighet att 
träna under perfekta förhållanden i  Ale Arena under 

Lag P-10
Ledare: Asko Hääkilä, Patrik Roos, Magnus Johansson
Antal spelare: 15
Antal träningstillfällen: 36 
Vinnare av träningsligan: Jonathan Johansson och 
Hampus Tveit Pettersen (33st)
Antal matchtillfällen: 8 
Vinnare skytteligan: Hugo Nithander (14st mål)

Sammanfattning av Säsongen 
Säsongen startade med försäsongsträning i Isdala un-
der september/oktober månad. Ett föräldramöte hölls i 
början av säsongen. Flertalet av killarna gick på ban-
dyskolan i Ale Arena under tre dagar i slutet av oktober. 

Söndagen den 1 november gick vi för första gången på 
is på Skarpe Nord. Detta var mycket uppskattat!

Flertalet av killarna var med på KIS-kvällen i slutet av 
december. I början av januari var vi med på HSB-cup i 
Vänersborg och fick uppleva atmosfären i den nya are-
nan där. Det var en härlig resa med bandy, övernattning 
och bad. Även om det inte gick så bra för oss i själva 
cupen. Under januari månad spelade vi en förmatch till 
jubileumsmatchen på Svarte Mosse, där vi lyckades 
vinna en jämn match mot IFK Kungälv. Detta var en 
trevlig tillställning med mycket folk på plats och som 
inspirerade killarna. Som avslutning på detta året var vi 
med på Alebyggen cup, där vi placerade oss i mitten.  

Sammanfattningsvis så har denna säsongen varit helt 
fantastisk både spel- och resultatmässigt, även om cup-
spel inte varit vår starka sida. Samtliga killar har gjort 



19

Sammanfattning av säsongen
Denna säsong har varit mycket bra med stor uppslutning 
på alla träningarna trots tuffa träningstider. Inför denna 
säsong fick vi även chans till försäsongsträning på 
Isdala. En del killar var även med på Ale/Surtes Sum-
mer Camp. Nytt för denna säsong är att laget tagit fram 
en egen lagtröja. Vi har deltagit i två cuper, HSB- cupen 
Vänersborg och 7-cupen i Ale/Surte.

P-11 har 16 spelare, var av tre började sent på säson-
gen, mycket glädjande att få in fler killar i laget. Kom-
mande säsong har vi ambitionen att anmäla ett lag till 
11-manna samt att även ha ett 7 –manna lag.

Killarna börjar känna varandra bra och vi hoppas på 
att nästa säsong skall bli lika givande som denna med 
mycket aktivitet och stort engagemang. 

 
// Ledarna P-11

stora framsteg under säsongen och flertalet har verk-
ligen utvecklats enormt mycket. Skridskoåkning och 
delvis bra passningsspel har varit en bidragande orsak 
till att det gick så bra för oss i seriespelet. Vi vann 8 av 
totalt 10 seriematcher under säsongen och kom till slut 
2:a (missade 1:a plats pga målskillnad). Men det är inte 
bara spelet som varit bra. Träningsnärvaron har varit 
helt fantastisk och killarna har kommit oavsett väder 
och vind. Det har även varit ett stort engagemang från 
föräldrar under både träningar och matcher under hela 
säsongen. 

Vi spelade även en uppskattad match i slutet av säson-
gen mellan ett föräldralag och killarna, som de lyckades 
vinna. Ett sista avslutnings-/föräldramöte hölls med 
prisutdelning och genomgång av säsongen.

// Tränarna

försäsongen. Träningen bedrivs under normalsäsong, 
från 1 november, växelvis på Skarpe Nord och i Ale Are-
na det har blivit en hel del träningstillfälle under säson-
gen. Vi har under perioden, september till mars, träffats 
ca 60 gånger och uppslutningen har varit mycket god. 

Tjejerna spelar poolspel och möter andra tjejlag i 
Västsverige. I år har poolspel genomförts i Ale Arena, 
på Sjöaremossen,  i Slättbergshallen och i Lidköping 
Arena. Vi har vi varje tillfälle ställt upp med yngre och ett 
äldre lag och det har varit mycket jämna matcher mot 
Villa/LAIK, Tvåstad, Otterbäcken, Kållered och Sunvära.  
Säsongen avslutades med ett intensivt matchande i 
dels Jentecupen i Oslo (Säsongens stora begivenhet ) 
samt dels Alebyggen Cup i Ale Arena där vi mötte killar 

och gjorde bra ifrån oss.  Vi hoppas såklart att fler tjejer 
skall börja spela och gärna i det yngre segmentet.  

Ledare har under året varit Jonny Friman och Per Bran-
tsing Karlsson som med glädje kan konstatera en smått 
fantastisk utveckling hos alla spelare (och föräldrar) .

Tack för en mycket rolig säsong // Tränarna
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Skridskoskolan. Vi har under säsongen haft 15 träningar. Med undantag för de första gångerna har vi haft kanon-
väder hela säsongen. Uppslutningen har varit stor. Varje söndag har ca 25 flickor och pojkar  övat grunderna i 
skridksoåkning, lekt och även provat att spela lite bandy tillsammans. Det har också varit många föräldrar med på 
isen, vilket varit kanonbra.

// Robert och Elisabeth

Skridskoskolan

KIS-Kvällen 27/12
På söndagskvällen den 27/12 hade vi 
vår KIS-Kväll. Trots att vädrets makter 
inte var med oss var det c:a 90 st spelare i 
alla åldrar som var med och blev indelade 
i 10 st “Elitserielag”. Lagen var indelade 
i 2 grupper med 5 lag i varje. För att alla 
skall få spela så mycket som möjligt är det 
korta matcher och endast spelare under 12 
år fick göra mål. Alla matcher var oerhört 
jämna och spännande.
Grupp A bestog av: Sirius, Bollnäs, Ham-
marby, Sandviken och Västerås.  
Grupp B bestog av: Kungälv, Edsbyn, 
Broberg, Vänersborg och Villa.
Final: Sandviken - Kungälv 2 - 0 
Bronsmatch: Villa - Sirius 2 - 3
Kareby IS ungdom tackar alla inblandade 
för all hjälp under kvällen som gjorde att 
det blev ett lyckat arrangemang.

KIS mästare blev Sandviken , 2:a Kungälv, 3:a Sirius och 4:a Villa.
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Får vi lov att 
återigen bjuda 
på en ”Anders”

Vi håller boulekloten igång...
Vintersäsongen 
Vintersäsongen har vi spelat i Alebygdens Boulhall där 
vi har varit ca 30 deltagare som träffats på torsdagarna 
Höstens och vinterns boulespel avslutades den 15 april 
med en jippotävling där segrarande par blev Kerstin och 
Bengt Johnsson. Grattis!

Sommarsäsongen har startat 
Nu är våren här och vi har startat vår fjärde utomhussä-
song. Premiären gick av stapeln den 22 april vid klubb-
stugan, Kringledammen. Vi spelar på torsdagar mellan 
kl.16:00 - 18:30 med inlagd fikapaus. För närvarande 
är vi ca 20 st deltagare och det finns plats för fler. Vill 
du vara med så tar du kontakt med KIS kansli eller 
med Sven Petterson telelefon 22 21 88. Medlemskap i 
föreningen krävs.

// Sven Pettersson  

Anders Johansson tecknade under 
många år omslagen till Klubbladet. Med 
tanke på Kareby IS 65-års jubiléum är 
därför ett nytt bidrag från Anders helt på 
sin plats.  Med mycket ironi, humor och 
en släng av bondkomik har hans illus-
trationer fått våra mungipor att le genom 
åren. Ja, Anders. Det finns nog en hel del 
man kan återvinna efter 65 år...



Klubbstugan/Kansli Hyra fotbollsplan.
Kareby IS Tel 0303-22 25 22 Grus Kringledammen (ej KIS) 170:-/tim
Kringeldammen Fax 0303-22 29 72 Gräs Skolan (ej KIS) 150:-/tim
Prästvägen 570 e-post kansli@kareby.com Hyra tennisplan, Kringledammen
442 93 Kareby Plusgiro 414248-5 (Kontakta kansliet tel. 22 25 22)

Bankgiro 779-2799 Säsong:  1/4  -  1/10
Hemsida www.kareby.com Medlemsavgift + 50: kr/säsong

Öppettider Kansli Medlemsavgifter år 2009-2010.
Måndag-Onsdag 08.00-13.00 (Kontakta kansliet tel. 22 25 22)
Torsdag 13.00-18.00 Familj  (1-2 vuxna + barn t o m 16 år) 700:-
Fredag Stängt Vuxen 400:-
Klubbladets Redaktion Ungdom (t o m 16 år) 250:-
Lars-Eric Olofsson Ansvarig utgivare Supporter (ej aktiv medlem) 250:-
Daniel Geft Redaktör Sektionsavgifter Bandy
Patricia Geft Original och layout Senior fr.o.m 17 år/spelår 1 000:-

Ungdom 14-17 år/spelår 600:-
Material till klubbladet mailas till: Ungdom 10-13 år/spelår 400:-
p.geft@bredband.net Barn  0-9 år/spelår 100:-
eller lämnas till Kareby IS kansli Sektionsavgifter Fotboll
Klubbladets utgivning 2010: Senior fr.o.m.17år/spelår 800:-
Nr 1 manusstopp 4/4 Ungdom 13-16 år/spelår (11-manna) 500:-
Nr 2 manusstopp 26/9 Ungdom 10-12 år/spelår (7-manna) 300:-

Barn 0-9 år/spelår (5-manna) 100:-
Hyra klubbstugan, Kringledammen. Sektionsavgifter Motion
(Kontakta kansliet tel. 22 25 22) Innebandy /termin 150:-
Fest (kl 12.00 - 12.00) 1000:- (medlem) Vuxengympa /termin 350:-
Barnkalas 300:- Barngympa /termin 250:-

Stavgång /termin 50:-

Klubbinformation:
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Skylt/övriga sponsorer till Kareby IS:

- Vill du också bli 
en KIS sponsor?



Förtroendevalda 2009-2010
Huvudstyrelsen
Lars-Erik Olofsson (ordförande) Tvetgatan 169 442 33 Kungälv 0303 157 14 lars-erik.olofsson@kareby.com
Krister Andersson (kassör) Övre Hallegatan 52 417 13 Göteborg 031 23 23 04 krister.lg@comhem.se
Jörgen Söderström (sekretare) Mystängen 15 425 65 Hisings-Kärra 031 57 13 32 jorgen.soderstrom@kareby.com
Jan Josefsson Prästvägen 280 442 93 Kareby 0303 22 23 34 jan.josefsson@kareby.com
Lennart Jonsson Kommunistergatan 12 442 30 Kungälv 0303 171 71 lennart.jonsson@skola.ale.se
Fredhy Hansen Rishammarvägen 31 442 93 Kareby 0303 22 28 09 fredhy.hansen@kareby.com
Per-Olof Andersson Rävsal 155 442 93 Kareby 0303 598 86 per-olof.andersson@comhem.com
Christer Niklasson (suppleant) Kroken 210 442 91 Romelanda 0303 22 39 46 christer.niklasson@kareby.com
Marie-Louise Carlström (suppl) Vegestorp 192 442 93 Kareby 0303 22 27 62 hpml@telia.com
Martin Gustafsson (suppleant) Västra gatan 49 A 442 31 Kungälv 0303 22 21 62
Revisorer
Pia Lagerkvist (ord) Rishammarvägen 38 442 93 Kareby 0303 189 83
Helen Hansen Rishammarvägen 31 442 93 Kareby 0303 22 28 09
Kjell Christoffersson (suppleant) Arntorp 150 442 93 Kareby 0303 22 27 79
Bandysektion
Jan Josefsson Prästvägen 280 442 93 Kareby 0303 22 23 34 jan.josefsson@kareby.com
Fredhy Hansen Rishammarvägen 31 442 93 Kareby 0303 22 28 09 fredhy.hansen@kareby.com
Jonas Nordenborg Hällevad 140 442 92 Romelanda 0303 22 33 81 tyckeri@pr-offset.se
Per-Olof Andersson Rävsal 155 442 93 Kareby 0303 598 86 per-olof.andersson@comhem.com
Anders Johansson Östra Röd 200 442 74 Harestad 0303 22 00 42 anders@kornhall.com
Fotbollssektion Senior
Vilande
Fotbollssektion Ungdom
Hans Pettersson Vegestorp 192 442 93 Kareby 0303 22 27 62 hpml@telia.com
Gisela Norman Rombacka  190 442 93 Kareby 0303 22 23 95 gisela.norman@kareby.com
Sandra Hansson Munkegärdegatan 219 442 41 Kungälv 0303 24 83 29 s_hansson30@hotmail.com
Motionssektion
Susanne Johansson Prästvägen 110   442 93 Kareby 0303 22 29 40 susannejo@spray.se
Anita Hällström Rogstorp 140 442 93 Kareby 0303 22 29 63

Adresslista
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Vi gör elinstallationer i villor och industrier samt automatikskåps  
byggnation. Vill du ha ett larm till ditt hus kopplat till 
din telefon?  Ring oss på 0707-265055

Skylt/övriga sponsorer till Kareby IS:

 



www.kareby.com

Fotboll, Bandy, Motion och Boule. Kareby IS är klubben som aldrig vilar - klubben som alltid är på gång

Porto
BetaltB-FÖRENINGSBREV

Avsändare: Kareby IS  |  Kringledammen  |  Prästvägen 570  |  442 93 KAREBY  |  Begränsad eftersändning
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0 Avspark. Vi ses på 

Kareby Hed i sommar!

 Foto www.byraladan.se 


